
 

Aan het College van B&W 
Postbus 12345 
5200 GZ ’s-Hertogenbosch 
 
’s-Hertogenbosch, 8 juni 2013 
 
Betreft:  Vragen ex. Art. 39 RvO betreffende vervoerskosten college van B&W en gemeentesecretaris 
 
Geacht College, 
 
In het Brabants Dagblad van zaterdag 8 juni jongstleden wordt ingegaan op de vervoerskosten die 

door de gemeente zijn gemaakt  voor stadsbestuurders en de gemeentesecretaris in de periode van 

juni 2010 tot en met december 2012.  

Dit brengt de fractie van D66 tot de volgende vragen aan het College: 

1. In hoeverre kloppen de in het Brabants Dagblad van 8 juni jl. genoemde bedragen aan 

gemaakte  vervoerskosten voor burgemeester, wethouders en de gemeentesecretaris? 

2. Klopt het dat de gemeentesecretaris in afwijking van de voor de ambtelijke organisatie 

geldende regels met betrekking tot binnenlandse dienstreizen, voor dienstreizen in 

hoofdzaak gebruik kan maken van een taxi? Zo ja, wat is de onderbouwing van die 

uitzonderingspositie en geldt die afwijking ook voor de overige leden van het AMT (Ambtelijk 

Management Team)? 

3. Gelet op de voorbeeldfunctie van gemeentebestuurders en topambtenaren en gezien de 

economische crisis en het aangekondigde tekort in de meerjarenbegroting van de gemeente, 

welke mogelijkheden ziet u om de kosten voor het vervoer van bestuurders en 

topambtenaren verder terug te dringen?    

 

In afwachting van uw beantwoording, verblijf ik met vriendelijke groet, 

Matthijs van Miltenburg 

Raadslid D66 ’s-Hertogenbosch 
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Fractie D66 
T.a.v. de heer van Miltenburg 
Akkerpad 15 
5236 VD ‘s-Hertogenbosch 
 
   

 

 
Uw brief van : 8 juni 2013 Ref. : M. Croes 
Uw kenmerk :  Tel. : (073) 615 56 88 
Ons kenmerk :  Fax :  
Datum : 25 juni 2013  E-mail : m.croes@s-hertogenbosch.nl 
   
Onderwerp : Uw vragen ex. art. 39 RvO inzake: vervoerskosten van B&W en 

de gemeentesecretaris 
 
Geachte heer van Miltenburg, 
 
In uw brief van 8 juni 2013 stelt u raadsvragen ex artikel 39 Reglement van Orde over de 
vervoerskosten van ons college. 
 
Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 
 
Vraag 1: In hoeverre kloppen de in het Brabants Dagblad van 8 juni jl. genoemde 

bedragen aan gemaakte vervoerskosten voor burgemeester, wethouders en 
gemeentesecretaris? 

Antwoord: De gegevens van onze gemeente zijn correct. 
 

Vraag 2: Klopt het dat de gemeentesecretaris in afwijking van de voor de ambtelijke 
organisatie geldende regels met betrekking tot binnenlandse dienstreizen, voor 
dienstreizen in hoofdzaak gebruik kan maken van een taxi? Zo ja, wat is de 
onderbouwing van die uitzonderingspositie en geldt die afwijking ook voor de 
overige leden van het AMT (Ambtelijke Management Team)? 

Antwoord: Ja, in de uitvoeringsregeling bestuurlijke uitgaven is dit vastgelegd. Op 17 april 
2012 hebben wij deze regeling aangescherpt en u hierover geïnformeerd. 
Onze gemeentesecretaris maakt deel uit van ons college, is actief  binnen de 
regionale samenwerkingsverbanden en landelijke netwerken op het gebied van 
bestuur en veiligheid. Wij waarderen haar inzet. Zij kan deze activiteiten naast 
haar hoofdfunctie uitoefenen omdat het vervoer efficiënt georganiseerd is. De 
vervoerstijd is werktijd en kan ten volle in de taxi worden benut. 
Deze uitzonderingspositie geldt niet voor de overige AMT leden. Zij kunnen 
alleen in incidentele situaties gebruik maken van een taxi.  
 

Vraag 3: Gelet op de voorbeeldfunctie van gemeentebestuurders en topambtenaren en 
gezien de economische crisis en het aangekondigde tekort in de 
meerjarenbegroting van de gemeente, welke mogelijkheden ziet u om de kosten 
voor het vervoer van bestuurders en topambtenaren terug te dringen? 
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Antwoord: Wij vinden het belangrijk dat ons college zijn verantwoordelijkheid neemt in de 
regionale en sub-regionale samenwerking. Daarnaast vinden wij het belangrijk 
om ook inhoudelijke  bijdragen te leveren aan landelijke overleggen van  
bijvoorbeeld  VNG, ministeries en andere commissies.  
Bij de uitvoering van onze werkzaamheden zijn wij ons er van bewust dat wij 
telkens een efficiënte en doelmatige afweging moeten maken over onze 
vervoerskeuze. De uitvoeringsregeling bestuurlijke uitgaven voorziet hierin en 
voldoet in onze ogen. Wij willen ons ook in de toekomst blijven inzetten voor de 
(sub)regionale samenwerking en landelijke belangenbehartiging. 
 

  
  
  
  
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
De secretaris,      De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 


